
 
 

 Protokół Nr VI/35/23 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

 z dnia 11 sierpnia  2023 r. (godz. 13.15) 

 

Obrady rozpoczęto 11 sierpnia 2023 roku o godz. 13.15, a zakończono o godz. 13.50 

tego samego dnia w Powiatowym Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej 

Woli, ul. Dolna 41. 

  

W posiedzeniu udział wzięli:  

1.  Hanna Iwaniuk – Starosta  

2.        Wojciech Rychlik – Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu  

5. Beata Barton – Skarbnik Powiatu  

6.       Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

7.       Anna Szubert – Sekretarz Powiatu 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Sprawy różne.  

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 
 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska, 

Tomasz Ziółkowski  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie zatwierdził porządek obrad.  

 

Punkt 3 

Sprawy różne.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami Pan Jarosław Andrysiak 

przedstawił Zarządowi sprawę dwóch reklam, które znalazły się na działce Powiatu 

Zduńskowolskiego nr 210 na rogu ulic Piwnej i Dolnej w Zduńskiej Woli. Reklamy te, 

to pozostawiona przyczepka reklamowa firmy ,,Play” oraz samochód z reklamami na 

karoserii firmy ,,Eco-pal” ze Zduńskiej Woli. W sprawie reklamy firmy ,,Play” wpłynął 

mail do Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli o zgodę na ustawienie ww. 

przyczepki reklamowej z reklamą firmy ,,Play”. Zarząd Powiatu po dyskusji uznał, że z 

uwagi na zaplanowane na terenie ww. nieruchomości w miesiącu sierpniu imprezy nie 

wyraża zgody na pozostawienie ww. reklam. Zarząd nakazał przygotować stosowne 

pisma do ww. firm z prośbą o natychmiastowe usunięcie ww. reklam z terenu 

nieruchomości Powiatu. Jednocześnie jednak Zarząd proponuje w ww. pismach 

wskazanie ww. firmom możliwości ustawienia reklam ich firm w późniejszym terminie 

i na wspólnie uzgodnionych warunkach, zapisanych w stosownych umowach najmu 

powierzchni przedmiotowej działki Powiatu. 

Zarząd przegłosował ww. ustalenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska,  

Tomasz Ziółkowski 

 
Starosta Pani Hanna Iwaniuk przedstawiła wnioski: Kartę wystawcy ARIMR oraz  

pismo wystawcy Fundacja Tabby – Burasy i Spółka o zwolnienie z opłaty 

wystawienniczej na  XXIII Regionalnej Wystawie Rolno-Przemysłowej. 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przychylił się do wniosków. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska,  

Tomasz Ziółkowski 

 

Zarząd Powiatu powrócił do tematu złożenia wniosku na zadanie: „Modernizacja 

Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z o.o.” 

 

Zarząd Powiatu wystąpił do radców prawnych Starostwa o niezależne opinie prawne 

oraz do Kancelarii prawnej spółka komandytowa w Poznaniu w sprawie 

„dopuszczalności poczynienia przez Powiat Zduńskowolski nakładów 

inwestycyjnych na majątku szpitala powiatowego będącego w zasobie spółki 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. polegających na modernizacji szpitala z 

współfinansowaniem w ramach rządowego programu Rządowy Fundusz Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych. Opinia kancelarii prawnej w Poznaniu między 

innymi wskazuje, że: środki wypłacone Powiatowi na podstawie Programu będą 

środkami budżetu powiatu, które zostaną przeznaczone na zadanie z zakresu 

ochrony zdrowia tj. modernizacja Zduńskowolskiego Szpitala spółka z. o.o., które 

stanowi zadanie własne powiatu.  

 

Pani Katarzyna Tomczyk - Wydział Inwestycji i Zamówień Publicznych poinformowała, 

że wydział dokonał analizy opinii prawnych przedstawionych przez Pana Marcina 

Florczaka i Kancelarię Prawną dr Krystian Ziemski & Partners i uważa, iż te dwie opinie 

rozstrzygają kwestie realizacyjne i przedstawiają możliwość poprowadzenia inwestycji 

zawierając umowę między powiatem a szpitalem. Wydział uważa, że można złożyć 

taki wniosek jednakże jest on obarczony ryzykiem m.in. w zakresie konieczności 

przeniesienia dodatkowych wydatków związanych z przekazaniem na kapitał spółki 

wytworzonego majątku oraz w zakresie ewentualnych kontroli organów nadzoru, które 

mogą zakwestionować wydatkowanie środków.  

 



 
 

Wobec powyższego, Zarząd Powiatu podtrzymał decyzję o złożenie przedmiotowego 

wniosku do Rządowego Programu Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Hanna Iwaniuk, Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki, Jadwiga Ziółkowska,  

Tomasz Ziółkowski 

 

Punkt 4  

Zakończenie posiedzenia.



 
 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk – Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak 


